
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 11. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 470

Hvis regeringen vil hævde, at man har gjort alt, hvad der er muligt inden for EU-rettens

rammer for at undgå misbrug af støtte i forbindelse med covid-19, er det da ikke mere

nærliggende i støttelovgivningen at indføre en bestemmelse mod misbrug, der er lige så

omfattende som den i Artikel 6 i ATAD-direktivet, men hvor det ikke er afgørende, om ho-

vedformålet med arrangementet er omgåelse af betingelserne for støtte, når blot arrange-

mentet f.eks. ved indsættelse af holdingselskaber uden selvstændig forretningsmæssig

drift er lige egnet til at omgå såvel støtteregler som skatteregler.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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